
Aan het College van Burgemeester en Wethouders (via tussenkomst van de griffie)

Diemen, 31 mei 2022

Betreft: Schriftelijke vragen n.a.v. beëindiging maaltijdservice voor oudere en kwetsbare 
Diemenaren

Geacht College,

Per 1 juni stopt de maaltijdvoorziening van Huis van de Buurt ’t Kruidvat. Vanaf 23 maart 2020 
werden door vrijwilligers vier keer per week warme maaltijden gekookt voor ouderen en kwetsbare 
Diemenaren. De maaltijden werden ook thuis bezorgd. Er was veel belangstelling voor, en dat gaf 
aan dat er in een behoefte werd voorzien. Dat laatste was ook het geval bij de Iftarbuurtmaaltijden in 
de Buurtkamer Beukenhorst, die druk werden bezocht. 

Eerder heeft onze fractie gewezen op de gestegen prijzen en de verslechterende koopkracht van 
Diemense huishoudens, die gevolgen heeft voor hun voedselvoorziening. Het is bekend dat er 
kinderen zonder ontbijt naar school gaan en dat er inwoners zijn die geen dagelijkse warme maaltijd 
krijgen. Dit raakt hen in hun bestaanszekerheid. Daaraan kan worden toegevoegd dat de inkomens uit 
minimumloon en bijstand in de afgelopen jaren scherp zijn achtergebleven bij de inflatie.

Naar ons idee zou er aanleiding zijn om de maaltijdvoorziening, zoals in sommige Huizen van de 
Buurt en door verpleeghuizen wordt georganiseerd, uit te breiden in plaats van te stoppen. In ieder 
geval zou er onderzoek naar gedaan kunnen worden. Het lijkt ons ook niet juist om meer mensen te 
verwijzen naar de Voedselbank.      

Een en ander is aanleiding voor onze fractie om uw college de volgende vragen te stellen:

1. Heeft de Stichting Welzijn Diemen u van te voren geconsulteerd bij hun voornemen de 
maaltijdvoorziening in het Huis van de Buurt te stoppen?

2. Heeft u inzicht in de hoeveelheid Diemense huishoudens die geen dagelijkse warme maaltijd 
kunnen nuttigen? Bent u bereid daar nader onderzoek naar te doen?

3. Vindt u dat de gemeente een verantwoordelijkheid heeft voor de maaltijdvoorziening van 
oudere en kwetsbare inwoners?

4. Bent u bereid initiatieven te nemen om de in Diemen aanwezige maaltijdvoorzieningen meer 
onder de aandacht te brengen en eventueel uit te breiden? 

Met dank voor uw beantwoording,

Namens de fractie van de Ouderenpartij Diemen,

Evert den Heijer

Peter Prins


